

賞「住」嘆 大抽獎



推廣日期: 2021年**8/1**日 ▶ **9/30**日

截止登記日期: 2021年8月1日至10月3日

以下3種支付工具可參加抽獎



WeChat Pay^{HK}

買得愈多! 中獎機會愈大!

大獎



香港瑰麗酒店海景客房雙人住宿一晚
(連HOLT'S CAFE早餐)
價值\$4950(10名)

二獎



AEON \$1000
購物禮券
(20名)

1

購物每滿

\$200

(以折實白色單一發票計算)

2

登入

<https://draw.aeoncity.com.hk>



3

輸入所需資料



4

大抽獎
登記完成

參加辦法:

由2021年8月1日至9月30日, 於全線AEON*或AEON網上購物城#以AlipayHK、WeChat Pay HK或八達通電子消費每滿\$200 (以AEON收銀機印折實單一發票計), 於2021年8月1日至10月3日登入<https://draw.aeoncity.com.hk>網站登記即有機會贏取香港瑰麗酒店海景客房雙人住宿一晚 (連HOLT'S CAFE早餐)。

發票有效日期: 2021年8月1日至9月30日
登記截止日期: 2021年10月3日
結果公佈日期: 2021年10月22日

登記網址: <https://draw.aeoncity.com.hk>

抽獎結果於2021年10月22日於星島日報及The Standard刊登, 並於2021年10月22日至11月5日於AEON、AEON STYLE及AEON SUPERMARKET內之告示板及www.aeonstores.com.hk公布。得獎者將獲專人電話通知領獎事宜。

Participation Method:

During 1st August - 30th September 2021, customer who makes purchase of **every single \$200** (White receipt issued by AEON cash registers & net amount single transaction) at all AEON* or AEONCITY# by using Alipay HK/ WeChat Pay HK/ Octopus Card will be entitled to have a chance to win a **harbourview staycation package(one night) for two persons including breakfast at HOLT'S CAFÉ in Hong Kong Rosewood Hotel**. Customers are required to register at <https://draw.aeoncity.com.hk> during 1st August - 3rd October 2021 to participate the Lucky Draw.

Receipt Valid Date : 1st August - 30th September, 2021
The Deadline of Registration : 3rd October, 2021
Date of Result Announcement : 22nd October, 2021
Registration Website: <https://draw.aeoncity.com.hk>

The result will be announced on Sing Tao Daily and The Standard on 22nd October 2021 and the notice board of all AEON, AEON STYLE and AEON SUPERMARKET, as well as www.aeonstores.com.hk from 22nd October - 5th November, 2021. All winners will be notified by phone for prize redemption details.

注意事項:

- 參加者必須年滿18歲, 並持有香港居民身份證。
- 有效發票需為AEON收銀機印白色發票。
- 所有得獎者必須於領獎時出示中獎之有效發票正本; 否則, 永旺(香港)百貨有限公司將取消其得獎資格。
- 每名參加者只限中獎一次。
- 須受有關條款及細則約束, 詳情請與顧客服務台職員查詢。如有任何爭議, 永旺(香港)百貨有限公司保留最終之決定權。

Remarks:

- Only Hong Kong Identity card holders who are 18 years old or above are entitled to join the Lucky Draw.
- Only white receipt printed by AEON cash register is accepted.
- All winners must present the original purchase receipt; otherwise, AEON Stores (HK) Co., Ltd. reserves the right to cancel the prize entitlement.
- Each participant can win one prize only.
- Terms and conditions apply. For details, please contact our staff at customer service counter. AEON Stores (Hong Kong) Co., Ltd. reserves the right of making final decision for any disputes.

推廣生意的競賽牌照號碼 Trade Promotion Competition Licence Number :54770-1
所有圖片只供參考 Photos are for reference only

*獨立Daiso Japan 除外 Independent Daiso Japan is excluded #AEON網上購物城不支援八達通之電子支付方式 #AEONCITY is not applicable with the Octopus Card payment.